
Referat bestyrelsesmøde 23. april 2019.  

Til stede: Kjeld Overgaard, Sune Lohmann, Rasmus Frederiksen, Tom Rasmussen 

Der var ikke udarbejdet nogen dagsorden for dette møde. Der blev taget udgangspunkt i 
referater fra sidste møde. 

1.Reparation af kasser under altanerne. Hauge Installation vil blive bestilt til at komme 
d. 15. og 16.  

2.Sikring af skodder. Der er intet nyt. Der skal tages kontakt til Erik Granly. Det blev 
diskuteret om der skulle gøres mere i lyset af den store udgift det i givet fald vil 
blive. Der er blevet udlevet sikkerhedswire til de beboere der bor øverst i bygningen. 

3. Isolering af teknikrum. Bestyrelsen har modtaget et tilbud, som der vil blive fremlagt 
på den kommende generalforsamling. De øvrige beboere vil blive spurgt til deres 
holdning til tilbuddet.  

4.Nødudgangsdøren i nummer 14 er blevet skiftet. Kjeld følger op på om vi kan skaffe 
nogle kapper, så folk ikke bruger dem til udgang. På den måde håber bestyrelsen at 
undgå at døren bliver brugt som almindelig udgang.  

5.Retningslinjer i forhold til henvendelser til administrationsfælleskabet. Der er ikke 
noget nyt til dette punkt.  

6.Sikkerhedsbelysning ved nødudgange. Bestyrelsen afventer batteriers hjemkomst.  
Bestyrelsen skifter dem selv når disse kommer hjem. 

7.Der er intet nyt omkring brandspjæld i forhold til arkivrum i nummer 16. 
8.Bestyrelsen har endnu ikke modtaget nøgler retur fra den nye ejer af nummer 16. Der 

vil bliver taget kontakt til ejeren. Eventuelt på generalforsamlingen.  
9.Forsikringsselskabsskift. Det er blevet besluttet at skifte til Codan pr. 1. april. Der er 

tale om en forhøjelse på 10.000 kr. ift. Den nuværende aftale.  
10.CR Vinduespolering. Slukefter vinduespolering skal have 7.000 pr. gang.  Vi vælger at 

gå med deres tilbud. Der vil blive vasket vinduer i juni og til efteråret.  

Næste bestyrelsesmøde hos Rasmus d. 15. maj. Kl. 19. 


